



## Protokoll styrelsemöte S05

<b>Närvaro:</b>	Malin Gurenus	Ordförande
	Josefin Brandt	Sekreterare
	Erik Mossberg	Skattmästare
	Johan Bjarnevik	SRD-ordförande
	Björn Nilsson	Cafémästare
	Ola Bodin	Källarmästare
	Lars Dunemark	Programmästare
	Göran Stensköld	Sexmästare
	Pernilla Andersson	Överphös
	Jacob Gradén	Revisor(Ständig adjungerad)

§1 OFMÖ

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Pernilla Andersson, Överphös

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.

§5 Föregående mötes protokoll bordlades.

§6 Meddelanden Göran meddelar:

- att Allahjärtansdagsittningen i onsdags var lyckad.
- på lördag skall det vara sexmästerishipte.
- nästa vecka skall det vara Inspektorsinvigning på kåren. Alla sektioners sexmästerier får skicka in förslag på en tre-rätters finmiddag. Den sektion som kommer med det bästa förslaget får laga maten.

Pernilla meddelar att hon har varit på överphöshelg. Där har hon lärt sig mycket saker och de har fattat viktiga beslut. Vi får komma med frågor till Pernilla om vi undrar över något.

Malin meddelar att Industridesign har en broderingsmaskin, som man kan fråga om man kan få låna.

Lars håller på att undersöka om folk är intresserade av att åka någonstans och isåfall var. Det finns ett forum på hemsidan där man kan diskutera detta.

Ola meddelar

- att han har beställt kortläsare till iDét.
- att det är möte ikväll (kl 17:00) om iDét:s framtida utseende.



- Josefin meddelar att hon har satt upp listor å dwww:s vägnar där sektionens medlemmarna kan skriva ner sina förslag/önskemål på vad som ska finnas på hemsidan. Det har kommit många bra förslag.
- §7 Beslutsuppföljning Johan fotade oss i förra veckan och det blev bra. Malin skall göra en plansch på alla i styrelsen utav fotona.
- Erik skulle lägga upp budgeten på hemsidan. Han är nästan klar med det.
- §8 Valärenden Följande personer valdes till respektive poster:
- Staben: Pär Gregersson, Marie Olofsson, Daniel Appelgren, Maya Chevez, Michael Persson
  - Pubmästare: Franz Levin
  - Funktionär programmästeriet: Björn Andersson
- §9 Funktionärsinformation Funktionärsinformationen kommer att vara imorgon på lunchen i E:C. Malin har skrivit ett dokument med bra saker som funktionärer vill veta. Detta dokument skall hon gå igenom på mötet imorgon. Då skall även styrelsen presentera sig. Jacob poängterade att det behövs en lista på vilka funktionärer som hör till vilket mästeri samt vem som är deras mästare.
- §10 Teknologatron Martin Jerling och Malin har varit på ett möte om Teknologatron. Då bildades en ledningsgrupp för arrangemanget där Martin är D-sektionens representant. Innan den 18 mars vill ledningsgruppen veta vad varje sektion vill göra på teknologatron. Martin får bestämma en mötesdag då vi bestämmer vad vi vill göra.
- §11 Införande av LAN-post Styrelsen **beslöt** att skriva en proposition till vårterminsmötet om införandet av två nya funktionärsposter: en LAN-ansvarig som bl a anordnar Geekend, samt en DJ.
- §12 Övrigt Vi måste ha en ny pubmästare till höstterminen. Detta är viktigt då vi måste ha en sådan under nollnigen.
- Staben behöver kunna disponera pengarna på stabens konto. Styrelsen **beslöt** att Pernilla Andersson och Michael Persson får disponera pengarna på stabens konto. Styrelsen **beslöt** att överphös attesterar dessa inköp.
- I veckans D´du fanns reklam om tv-serien Star Trek. Lars tog upp att detta inte hörde hemma i D´du då den endast skall innehålla information som är av värde för sektionens medlemmarna. Styrelsen var överens om att det inte skall dyka upp reklam i D´du igen.
- §13 OFMA



Vid protokollet      Justeras

Josefin Brandt      Malin Gurenius  
Sekreterare      Ordförande